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PROTOKÓŁ NR XLVII/23 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 2 czerwca 2023 r. 

Ad. 1 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Katarzyna 

Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co zapewnia quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XLVII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Iwona Kalinowska, 

8. Radna Grażyna Kubiak, 

9. Radna Anna Kulesza, 

10. Radny Mirosław Nos, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Dorota Popławska, 

13. Radna Małgorzata Popławska, 

14. Radna Monika Ratyńska, 

15. Radny Andrzej Wysocki. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów, stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Gródek w 2022 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 

2022 r. i informacją o stanie mienia Gminy Gródek oraz przedstawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Wójta Gminy Gródek sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy za 2022 rok.  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2022 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2022 r. 

6. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Gródek za 2022 r. oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Gródek wniosku o udzieleniu Wójtowi absolutorium.  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2022 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2038. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy 

Gródek. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gródek. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat. 

13. Pytania i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Przyjęcie protokołu obrad XLVI Sesji Rady Gminy Gródek. 

16. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego porządku 

obrad XLVII sesji Rady Gminy.  

Radna Monika Ratyńska zapytała, dlaczego w porządku obrad nie został umieszony punkt dotyczący 

zmiany planu gospodarki niskoemisyjnej. Na poprzedniej sesji ten temat był już poruszany i ustalono, że 

zostanie wprowadzona zmiana dotycząca uwzględnienia w planie budynku Szkoły Podstawowej w Załukach. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk powiedziała, że aby dokonać aktualizacji planu gospodarki 

niskoemisyjnej, należy najpierw podjąć zmiany w budżecie. Otrzymaliśmy ofertę aktuializacji od firmy, która 

ten plan wykonywała. Jest to kwota ponad 6 tys. zł. Wówczas Państwo Radni musieliby podjąć decyzję, czy 

przystępujemy do aktualizacji tego planu, czy nie. Wiąże się to z kosztami, a aktualizacja tak naprawdę nie 

wpłynie na to, czy dana inwestycja będzie zrealizowana, czy nie, ponieważ większość programów do tej pory 

nie wymagała tego planu. Gdy środki zostaną zabezpieczone w budżecie, podejmiemy temat na którejś komisji 

wspólnej. 

Radna Monika Ratyńska powiedziała, że na sesji w marcu, gdy plan gospodarki niskoemisyjnej był 

podejmowany, zgłosiłam wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad, ze względu na nieuwzględnienie 

budynku szkoły w Załukach. Było powiedziane, że w każdej chwili można to zmienić Minęły już dwie sesje, 

a programu nadal nie ma i w tej chwili jest mowa o tym, że to jest niepotrzebne. Więc ja nie rozumiem tej 

sprawy. Skoro były takie ustalenia, to dlaczego teraz one nie są respektowane? 

Kierownik Referatu Paulina Cybulin wskazała, że uchwała została podjęta i to, o czym Pani mówi, nie 

było warunkiem podjęcia uchwały, tylko zgłoszonym wnioskiem radnego. I tak jak koleżanka powiedziała, 

propozycja aktualizacji planu gospodarki niskoemisyjnej wraz z kosztami zostanie przedstawiona na 

najbliższym wspólnym posiedzeniu komisji. I to Państwo radni podejmą decyzję, czy aktualizujemy w 

zakresie tego jednego zadania, czy może bardziej opłaca się nazbierać więcej zadań, które należałoby wpisać 

do tego programu i wtedy dokonać tej aktualizacji. Aktualizacja i jej koszt, bez względu na zakres, będzie 

dokładnie taki sam.  

Radna Monika Ratyńska powiedziała, że wobec tego oczekuje podjęcia tego tematu na najbliższym 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wobec braku dalszych pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne porządek 

obrad. 
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Głosowało 15 radnych: 

za - 14,  

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek obrad 

XLVII sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Radny Grzegorz Borkowski powiedział, że w sprawozdaniu Wójta zabrakło informacji  

o uroczystości w Piereciosach, czyli 160-leciu Bitwy Powstania Styczniowego. Mam dużo uwag co do tej 

imprezy, którą Lasy Państwowe zorganizowały na terenie naszej gminy, przy naszym współudziale.  

Z przykrością stwierdzam, iż w mojej ocenie niedopuszczalnym jest niedopuszczenie księży prawosławnym 

do modlitwy ekumenicznej. Takich rzeczy się nie robi na terenie naszej gminy, gdzie mieszkają po sąsiedzku 

katolicy i prawosławni. Ktoś kto do takiej rzeczy dopuścił, nie ma zupełnie bladego pojęcia, jak się takie rzeczy 

organizuje. Nie mam nic przeciwko Burmistrzowi Supraśla, ale uroczysko Piereciosy jest na terenie naszej 

gminy i wystąpienie powinien mieć tam nasz Wójt, a nie Burmistrz Supraśla. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady wskazał, iż zgodnie z artykułem 28a ustawy o samorządzie gminnym Wójt 

Gminy Gródek przekazał Radzie Gminy do rozpatrzenia raport o stanie gminy Gródek w roku 2022. Tekst 

raportu został Państwu przekazany w dniu 9 maja, a ponadto został opublikowany na stronie internetowej 

Gminy Gródek wraz z informacją o możliwości udziału mieszkańców gminy w dzisiejszej debacie nad 

raportem. Osoba zamierzająca zabrać głos w debacie zobowiązana była do dnia 1 czerwca 2023 r. złożyć  

do Przewodniczącego Rady Gminy pisemne zgłoszenie udziału w debacie poparte podpisami co najmniej  

20 osób. Informuję, że w ustalonym terminie nie otrzymałem tego typu zgłoszeń, w związku z tym w 

dzisiejszej debacie nad raportem wezmą udział jedynie radni. Po zakończeniu debaty przeprowadzone zostanie 

głosowanie nad udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił Raportu o stanie Gminy Gródek w 2022 r. Następnie, 

Przewodniczący Rady otworzył debatę. 

(Raport o stanie Gminy Gródek w 2022 r., stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) 

 Przewodniczący Rady powiedział, że dzięki przemowie Pana Wójta mieliśmy okazję wrócić  

do roku ubiegłego, którego działalność gminy na każdym szczeblu została skrupulatnie opisana w raporcie o 

stanie gminy Gródek. W mojej ocenie największym wyzwaniem w 2022 roku była realizacja zaplanowanych 

działań pomimo regularnego wzrostu cen, towarów i usług. Dzięki konsekwentnemu dążeniu do celu dla 

gminy udało się pozyskać znaczną ilość środków zewnętrznych, około 15,5 mln zł. Sami widzimy, ile i jakich 

inwestycji zostało zrealizowanych. Wykonano m.in. sieć wodociągowo-kanalizacyjną, zrealizowano projekt 

dla naszych mieszkańców polegający na montażu instalacji fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych na ich 

domach, wykonano kompleksową termomodernizację budynku SP Gródek. Zamontowano instalację 

fotowoltaiczną z magazynami energii na budynkach użytkowości publicznej w gminie Gródek, wykonano 

remont Sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Gródku, wykonano remont budynku ośrodka zdrowia 

oraz zrealizowano szereg inwestycji drogowych, o których opowiedział Pan Wójt. Różnorodność 

zrealizowanych zadań w trudnym dla wszystkich roku 2022 pokazuje, że działając wspólnie możemy dużo 

zdziałać i tego życzę nam wszystkim jedności i zgodności w tworzeniu poprawy jakości życia naszych 

mieszkańców. 

 Nikt więcej nie zabrał głosu w debacie, w związku z czym Przewodniczący Rady zamknął debatę. 

Następnie ogłosił, że Radni przystępują do głosowania nad udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. Zgodnie  

z artykułem 28a ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym, uchwały o udzieleniu Wójtowi wotum zaufania Rada 
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Gminy podejmuje bez względu większości głosów ustawowego składu Rady Gminy. To znaczy, że za 

udzieleniem wotum zaufania musi się opowiedzieć co najmniej ośmiu radnych. Nie podjęcie uchwały o 

udzieleniu wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wotum zaufania. 

Następnie, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy Gródek wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Gródek wotum zaufania. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/413/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania, stanowi załącznik 

Nr 7 do niniejszego protokołu) 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2022 r. i informacją o stanie mienia Gminy Gródek, radni, jak  

i Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku, otrzymali w ustawowym terminie. Następnie, zwrócił się do 

Skarbnika Gminy o omówienie sprawozdań. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska przedstawiła informacje dotyczące przedmiotowych sprawozdań. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że jak co roku, w czerwcu dokonujemy podsumowania 

efektów pracy w roku poprzednim. Podczas planowania budżetu z jednej strony musimy stosować się do 

pewnych obwarowań, czyli na przykład zadbać o to, żeby wydatki bieżące nie były wyższe niż dochody bieżące. 

A z drugiej strony jest potrzeba realizacji zadań. To tutaj też musimy poukładać na półkach. Najistotniejsze 

zarówno dla mieszkańców jak i radnych, jest zakreślenie w budżecie, jak największej liczby zadań 

inwestycyjnych. Jednak wiemy, że budżet Gminy Gródek nie pozwala na to, żeby można było to robić w sposób 

wyraźny i płynny, a więc musimy podejmować szereg działań polegających na tym, żeby nie tylko, tak jak 

powiedziałem, dbać o to, żeby osiągnąć pewne efekty finansowe z pozyskanych środków w danym roku, tylko 

w roku poprzedzającym i na następne lata. W trakcie roku, zmiany, które są wprowadzane uchwałami i 

zarządzeniami Wójta, zmieniają ten budżet czasami w sposób diametralny. Na etapie planowania nie mamy 

wielu danych. Przechodząc do oceny budżetu na 2022 r., uważam, że wskaźniki są bardzo optymistyczne. Gdy 

planowaliśmy realizację budżetu z udziałem deficytu i to w granicach 615 tysięcy, to stało się tak w efekcie, że 

nie braliśmy kredytu, a jeszcze ponad 1 150 000 zł zostało w formie nadwyżki. Powstała tzw. nadwyżka 

operacyjna w wysokości ponad 4 milionów złotych, czyli to jest właśnie ta różnica między dodatkami 

bieżącymi, a dochodami. Szanowni Państwo, to dało nam możliwość realizacji wydatków bieżących, realizacji 

wydatków inwestycyjnych, majątkowych. To dało nam warunki do tego, żeby spłacać systematycznie kredyt i 

nie zaciągając żadnych zobowiązań. To co osiągnęliśmy w 2022 roku, lepiej być nie może.  

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłużonym przez Wójta gminy Gródek sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy za 2022 rok, a następnie poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2022 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Gródek za 2022 r. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2022 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Gródek za 2022 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/414/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 2022 r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2022 r., stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek o 

przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy Gródek za 2022 rok i wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gródek za 2022 rok.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Michał Cimochowicz odczytał opinię i wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek o udzielenie absolutorium Wójtowi gminy Gródek za 2022 rok. 

Działając na podstawie art. 18 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 270 ustawy 

o finansach publicznych. Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy Gródek za 2022 rok oraz 

wnosi do Rady Gminy Gródek o udzieleniu Panu Wiesławowi Kulesza Wójtowi Gminy Gródek absolutorium 

za 2022 rok. Jednocześnie informuje, iż wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Gródek za 2022 

rok przyjęto w głosowaniu jawnym następującym stosunkiem głosów: za udzieleniem absolutorium - cztery 

głosy, przeciwko udzieleniu absolutorium – brak, wstrzymujących się - jeden głos. 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Gródek wniosku  

o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2022 rok. Następnie, poinformował, że zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy 

o samorządzie gminnym, uchwały o udzieleniu Wójtowi absolutorium Rada Gminy podejmuje bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady Gminy. To znaczy, że za udzieleniem absolutorium musi się 

opowiedzieć co najmniej 8 radnych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Gródek absolutorium za 2022 rok. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2022 rok, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/415/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2022 rok., stanowi 

załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza podziękował za zaufanie i udzielenie absolutorium.  

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2038, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do 

Skarbnika Gminy o omówienie projektu. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska przeczytała uzasadnienie merytoryczne do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2038. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 2. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023-2038, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/416/23 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 

2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek 

na 2023 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do Skarbnika 

Gminy o omówienie projektu. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska przeczytała uzasadnienie merytoryczne do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2023 r. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2023 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/416/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r., stanowi załącznik Nr 11 do 

niniejszego protokołu 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie, a następnie zwrócił się do radnych czy mają pytania, bądź uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

opłaty targowej na terenie Gminy Gródek  
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Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/418/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek., 

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego 

Podlasia, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do Sekretarza 

Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Roman Tadeusz Łoziński wskazał, że dnia 28 kwietnia 2021 roku został podpisany 

przez jednostki samorządu terytorialnego list intencyjny, w tym m.in. przez gminę Gródek, w którym strony 

podjęły decyzję o zawarciu Partnerstwa Południowo-Wschodniego na potrzeby przygotowania strategii 

terytorialnej wraz z pakietem projektów kluczowych. W wyniku realizacji dotychczasowych działań 

określonych w liście intencyjnym opracowany został na zlecenie Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Podlaskiego wstępny projekt strategii terytorialnej Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. To 

partnerstwo obejmuje trzy powiaty, czyli powiat siemiatycki, hajnowski i bielski oraz dwie gminy z powiatu 

białostockiego tj. gminę Gródek i gminę Michałowo. Te dwie gminy z powiatu białostockiego zostały 

uwzględnione do tych trzech powiatów z tego powodu, że nie zostały te gminy włączone w białostocki obszar 

funkcjonalny. W tej chwili jest potrzeba kontynuowania działań m.in. poprzez uszczegółowienie tej strategii i 

już określenie konkretnych działań, jakie byłyby podejmowane w ramach tego partnerstwa. W założeniach to 

partnerstwo realizowałoby m.in. działania inwestycyjne, pozyskiwałoby środki na realizację zadań 

inwestycyjnych na tym obszarze. W związku z tym zachodzi potrzeba, aby Rada Gminy podjęła uchwałę, 

wyrażającą zgodę na zawarcie takiego porozumienia. Z chwilą zawarcia porozumienia, zgodnie z założeniami 

projektu porozumienia, liderem byłoby miasto Bielsk Podlaski.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego 

Podlasia. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-

Wschodniego Podlasia, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/419/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania 

i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia., stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie, a następnie zwrócił się do inspektora Urszuli Wołosewicz o omówienie projektu uchwały. 

Inspektor Urszula Wołosewicz wskazała, że zgodnie z art. 7 ust. 3a ustawy z dnia 13 września 1996 r. 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, rada gminy określa, w drodze uchwały stanowiącej akt prawa 

miejscowego, wymagania, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, uwzględniając opis wyposażenia technicznego 

niezbędnego do realizacji zadań. Proponowany projekt uchwały uwzględnia zmiany wynikające z ustawy z dnia 

7 lipca 2022 r. o zmianie ustawy - Prawo wodne oraz niektórych innych ustaw, dotyczące określenia wymagań 

dla przedsiębiorców zajmujących się opróżnianiem osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie określenia wymagań jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

brak głosu – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia 

wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/420/23 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Gródek., stanowi załącznik Nr 14 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, 

radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do Kierownika Referatu 

Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Referatu Paulina Cybulin wskazała, że na podstawie art. 37 ust. 4 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, zawarcie umów użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata  

lub na czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu. Wojewoda albo odpowiednia rada lub sejmik mogą 

wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. Uchwałą Rady Gminy 

Gródek w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 
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lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony Rada Gminy Gródek 

upoważniła Wójta Gminy Gródek po uprzednim uzyskaniu jej zgody do odstąpienia od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, jednak nie dłuższy niż 10 lat. 

Uchwała ta zawiera zamknięty katalog przypadków, w których rada może wyrazić taką zgodę. Jest to m.in. 

przypadek, gdy umowa dzierżawy lub najmu jest zawierana z dotychczasowym dzierżawcą lub najemcą 

nieruchomości, którego umowa wygasa pod warunkiem, że nie posiada on żadnych zaległości pieniężnych  

z tytułu dzierżawy lub najmu przedmiotowej nieruchomości. Przedmiotowa uchwała dotyczy właśnie 

nieruchomości 258/6, położonej w obrębie ewidencyjnym Gródek. Po podjęciu stosownej uchwały zostaną 

podjęte kroki w celu wydzierżawienia tej nieruchomości na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy 

niż 10 lat. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony 

nie dłuższy niż 10 lat, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLVII/420/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat, stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu) 

Ad. 13 

Radny Grzegorz Borkowski zawnioskował o budowę wiaty rekreacyjnej w miejscowości Bobrowniki. 

Oczywiście zdajemy sobie sprawę, że trochę to potrwa. Trzeba w pierwszej kolejności znaleźć jakiś program  

i również zadbać o zabezpieczenie finansowe. Druga prośba to wymiana piasku w piaskownicy, która się 

znajduje na placu zabaw. I trzecią prośbę kieruję do Pana Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej. Mamy 

tam ujęcie wody i przystanek. Wokół przystanków i hydroforni jest dużo śmieci. Należy zrobić tam porządek.  

Radna Monika Ratyńska zapytała o naprawę mostu w Podzałukach przed Nocą Kupały. To jest 

konieczne, ponieważ właśnie stamtąd są puszczane wianki, a most jest w takim stanie, że jak ktoś się oprze  

o poręcz, to razem z poręczą wpadnie do wody. Chciałam zapytać także o projekt dotyczący naprawy dachu 

nad sceną, bo tam też jest podobna sytuacja. Prawdopodobnie trzeba będzie naprawić deski, bo przez ten dach, 

próchnieją.  

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że naprawa mostu na rzece została zgłoszona i temat 

został już podjęty. Postaramy się, aby do 24 czerwca wszystko naprawy zostały wykonane. Jeżeli chodzi o 

dach, to również zostanie naprawiony. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz odczytał pismo skierowane do Pana Wójta i do Powiatowego 

Zarządu Dróg - protest w związku z organizowanymi corocznie, przy granicznych miejscowościach gminy 

Gródek, rajdów samochodowych. Stan nawierzchni dróg powiatowych i gminnych jest fatalny. Nikt nie ma 

pomysłu na to, aby te drogi utwardzić. Dodatkowo złe warunki pogodowe, częste susze, znacznie utrudniają 

życie mieszkańcom wsi. Deklarowane obietnice naprawy uszkodzonych nawierzchni nie są w pełni 

realizowane. Poprzednio było tak, że po rajdzie była podsypka żwirowa, trochę równania i na tym koniec. 
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Uczestnicy rajdu, którzy chcą przeżyć przygody, niech sobie poszukają bezdroży, niech poszukają sobie 

nieużytków i niech tam organizują rajdy.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że jest dużo zarówno przeciwników, jak i zwolenników 

tego rajdu. Zdania są podzielone. Jest to jednak pewna promocja naszej gminy. Natomiast, generalnie ten rajd 

odbywa się głównie na drogach powiatowych. Organizator najpierw stara się uzyskać zgodę u zarządcy dróg 

powiatowych albo u starosty. Później, dopiero pismo jest kierowane do nas. Jeżeli taki formalny wniosek został 

wystosowany, to Pan Starosta z pewnością go rozpatrzy. 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz poruszył temat kolei. Może doczekam się, że będzie 

wykorzystany ten 11-kilometrowy odcinek kolei od Walił do Zubek Białostockich. Cały okres międzywojenny 

do 1945 roku przez Zubki Białostockie, a od 1945 r. do 2000 r. do Zubek Białostockich. Na pozostałym 

11-kilometrowym odcinku torów, które były zmodernizowane w latach 80-tych, wyrosły duże drzewa.  

Są systematycznie rozkradane szyny kolejowe. Prawdopodobnie most na rzece Supraśl grozi zawaleniem.  

Tyle czasu już minęło, może się pojawi wreszcie jakiś pomysł. Niszczeją także budynki pokolejowe. Do dnia 

dzisiejszego nie ma pomysłu, aby budynki te zagospodarować. Tłumaczono mi naiwnie, iż to blisko torów,  

i że to jest strefa bezpieczeństwa. Nie ma możliwości sprzedaży dla kolejarzy. Najpierw muszą przekształcić 

budynek na niemieszkalny. To jest po prostu jawne marnotrawstwo. 

Radny Grzegorz Borkowski powiedział, że 11-kilometrowy odcinek z Walił do Zubek Białostockich, 

rzeczywiście, na chwilę obecną ma stan niedostateczny, jeżeli chodzi o prowadzenie ruchu pociągu. Jak 

wszyscy dobrze widzimy, rośnie tam las. Pan Radny, sam stwierdził, że mieszkańcy zagospodarowali część 

szyn na swoje potrzeby. Może nie jest to kwestia mieszkańców. Natomiast szyna trochę waży, Panie Radny, 

więc nie jest tak łatwo ją wyciąć i wywieźć. To jest jedna rzecz. Las, który tam rośnie, da się wyciąć, nie ma 

problemu. Największym problemem jest stan techniczny mostu na rzece Supraśl. Są to bardzo duże koszty, 

żeby to w tej chwili uruchomić. To koszt kilku milionów złotych. Jeżeli chodzi o te budynki kolejowe, to nie 

tylko Polskie Linie Kolejowe, ale też i PKP S.A. i one należą do PKP S.A. Niestety jest to państwo w państwie, 

które rządzi się własnymi prawami i ciężko tam u nich cokolwiek wyegzekwować, aby to zagospodarować, 

sprzedać czy rozebrać.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że rzeczywiście czynna jest jedynie linia do Walił. 

Pozostała część to nawet w tej chwili jest traktowana, w taki sposób, że nie ma tam kolei, nie ma tam urządzeń, 

które nadają się w ogóle do naprawy i nawet podatków nie chcą płacić za ten teren. Część torów została 

rozebrana, część zdewastowana. Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o budynki, to ja myślę, że w sytuacji, gdyby 

ktoś zwrócił się z wnioskiem, jakaś konkretna osoba zainteresowana nabyciem budynku, to myślę, że jest 

szansa aby to pozyskać. 

Radna Anna Kulesza, na prośbę mieszkańców wsi Pieszczaniki zawnioskowała o zakupienie 

drewnochronu w celu odnowienia elementów drewnianych na placu zabaw oraz sześciu kotw do tablic  

na ścieżce przyrodniczo edukacyjnej.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że w przyszłą sobotę odbędzie się spotkanie w 

Pieszczanikach, więc na miejscu obejrzymy i zlecimy naprawę ubytków. 

Radny Andrzej Wysocki złożył wniosek na ręce Pana Przewodniczącego, aby zacząć działania w 

celu przebudowy ulicy Przechodniej.  

Radny Mirosław Nos powiedział, że rozmawialiśmy o inwestycji przy zalewie. Zapytałem wówczas 

o monitoring. Monitoring nie zostanie uwzględniony w projekcie, ale zostaną naprawione ponoć kamery, które 

są nad zalewem. Proponuję, żeby to było w trybie naprawdę pilnym. Zbliża się sezon wypoczynkowy i 

wędkarski nad zalewem. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk odnośnie całego monitoringu na terenie Gródka i Zarzeczan 

jest problem tego typu, że część kamer albo nie działa z różnych względów, bo są albo przestarzałe, albo 

uszkodzone. Mamy też problem z rejestratorami i z samym sygnałem nad zalewem. Teraz odbywa się to 

poprzez radiolinie z Gminnego Centrum Kultury, a jest to sygnał bardzo niestabilny. Jest to już z pewnością 
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zadanie inwestycyjne, czyli nie jest to kwestia pięciu, dziesięciu czy nawet pięćdziesięciu tysięcy, tylko na 

pewno koszt wyniesie setki tysięcy złotych. Sprawa wymaga w pierwszej kolejności wykonania projektu, czyli 

dokumentacji technicznej. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że jest zainteresowany tym, aby podjąć systemowe 

działanie na rozwiązanie problemu monitoringu całego Gródka i nie tylko Gródka. Być może kalkulacja 

budżetu w pewnym momencie da warunki do takiej oceny, że znajdziemy środki na ten cel. Oczywiście moim 

zdaniem trzeba zastosować kamery z podczerwienią nowej generacji.  

Ad. 14 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Magdalena Łotysz poinformowała o nadchodzących 

wydarzeniach. 

Sekretarz Gminy Roman Tadeusz Łoziński poinformował o tym, że dobiega końca obecna kadencja 

ławników wybranych na kadencję 2020-2023. W związku z tym najpóźniej w październiku 2023 roku Rada 

Gminy w głosowaniu tajnym dokona wyboru nowych ławników do sądów i w ilości określonej przez Prezesa 

Sądu Okręgowego. Z końcem maja otrzymaliśmy od Prezesa Sądu Okręgowego w Białymstoku informację, 

że oczekuje, aby Rada Gminy Gródek wskazała do Sądu Okręgowego w Białymstoku dwóch ławników  

do orzekania w sprawach cywilnych, do Sądu Rejonowego w Białymstoku jednego ławnika do orzekania  

w sprawach rodzinnych i dwóch ławników do orzekania w sprawach pracy i bezpieczeństwa i ubezpieczeń 

społecznych, czyli łącznie pięciu ławników. Tryb zgłaszania kandydatów na ławników jest taki, że kandydatów 

mogą zgłaszać Radzie Gminy Prezesi właściwych sądów, Stowarzyszenia i inne organizacje społeczne  

i zawodowe zarejestrowane na podstawie przepisów prawa z wyłączeniem partii politycznych oraz co najmniej 

50 obywateli mających czynne prawo wyborcze zamieszkujących stale na terenie Gminy Gródek. Termin 

zgłaszania kandydatów na ławników upływa 30 czerwca bieżącego roku. Zgłoszenia należy dostarczyć  

do Urzędu Gminy, do pokoju numer 1, do sekretariatu. Ławnikiem może być osoba, która posiada 

obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich, jest nieskazitelnego charakteru, 

ukończyła 30 lat, jest zatrudniona, prowadzi działalność gospodarczą lub mieszka w miejscu kandydowania 

co najmniej od roku i nie przekroczyła 70 lat, jest zdolna ze względu na stan zdrowia do pełnienia obowiązków 

ławnika, posiada co najmniej wykształcenie średnie lub średnie branżowe. Do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy ławnikiem powinna być wybrana osoba wykazująca szczególną znajomość spraw pracowniczych. 

Dalsza procedura będzie taka, że Rada Gminy wybierze zespół opiniujący spośród radnych, ten zespół dokona 

oceny tych wniosków, czy spełniają wymogi formalne, a następnie najpóźniej w październiku Rada Gminy  

w głosowaniu tajnym dokona wyboru ławniku spośród tych kandydatów, którzy zostali zgłoszeni. 

 

Ad. 15 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do udostępnionego  

na stole protokolanta protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym, poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 14 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  

z XLVI Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XLVII Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji, a następnie 

zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLVLII Sesji Rady Gminy Gródek”. 
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Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności zaproszonych sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

6. Raport o stanie Gminy Gródek w 2022 r; 

7. Uchwała Nr XLVII/413/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek wotum zaufania; 

8. Uchwała Nr XLVII/414/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gródek za 

2022 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gródek za 2022 r.; 

9. Uchwała Nr XLVII/415/23 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gródek absolutorium za 2022 rok; 

10. Uchwała Nr XLVII/416/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038; 

11. Uchwała Nr XLVII/417/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2023 r.; 

12. Uchwała Nr XLVII/418/23 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy 

Gródek; 

13. Uchwała Nr XLVII/419/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia; 

14. Uchwała Nr XLVII/420/23 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Gródek; 

15. Uchwała Nr XLVII/421/23 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony nie dłuższy niż 10 lat; 

16. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLVII Sesję Rady Gminę Gródek; 

17. Imienny wykaz głosowań przez radnych. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

       Przewodniczący Rady  

   Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   podinspektor Katarzyna Anchimowicz 

 


